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I henhold til § 37, stk. 1, i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:
Jeg vil gerne vide om Naalakkersuisut forhøjer kvoten på kystnært fiskeri efter torsk, når 
kvoten på de 15.000 tons opbruges?        
Hvis torskefiskere skal have gode indhandlingsmuligheder, er et indhandlingsskib en af de 
bedste  løsninger.  Derfor  vil  jeg  gerne  vide  om  der  er  ansøgt  om  indsættelse  af 
indhandlingsskib? Og hvis det er tilfældet, i hvilke områder er der ansøgt? Og hvor mange 
ansøgere er der?  
(Hans Enoksen, Siumut) 

Begrundelse: 
Fiskere, der fisker efter torsk er pr. antal de fleste her i landet, fra Aasiaat i Nord til sydspidsen af  
Grønland, så der er mange familier der lever af fangst af torsk. De er fiskernes forventning, der er i  
år vil være mange torsk. 
Vi er jo alle bekendt med at der er begrænsninger på indhandlingsstederne på land, og jeg er ikke 
tvivl  om  at  der  blandt  fiskerne  er  et  ønske  om  at  indhandle  så  meget  som  muligt.  For 
indhandlingsprisen på torsk er jo ikke så høj og hvis det skal kunne betale sig at fiske, er der et  
ønske om at der så vidt som muligt ikke er for mange problemer om forholdene. 
Og hvis fiskeriet kører godt, er der ingen tvivl om at kvoterne hurtigt vil blive opfisket, derfor 
ønsker jeg at vide hvorvidt Naalakkersuisut vil genuddele kvoter, når den nuværende kvote bliver 
opfisket. 

Med venlig hilsen
Hans Enoksen


